
Politiker initiativ 2 

MP nacka tycker att det är bra att Fritidsnämnden antar utmaningen att flickor och pojkar ska ges 

samma förutsättningar att utöva en bra fritid men vi vill gå längre. MP vill hitta en metod att mäta 

detta. Genom att räkna hur mycket pengar vi faktiskt sätter på flickor respektive pojkar par år kan 

nämnden säkerställa att jämlikheten mellan olika sjön.  Umeå Universitet har utvecklat en sådan 

metod och kommunen där använder de och Nacka ska inte vara sämre. 
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